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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST MIDDEN-NEDERLAND, 18 oktober 2023 te Roelofarendsveen 
 
Aanwezig:  districten ’t Sticht, Nijmegen, Veluwezoom, Betuwe-Veenendaal, Eem- en Flevoland, 
Amsterdam, Oss 
Bestuur KVC:  Ad Ketels, Benny Beek, Janneke Horneman en Piet Verschure 
Afwezig:  ’s-Hertogenbosch 
 

1. Opening 
Ad Ketels opent de vergadering om 19.30 uur en stelt zich kort voor. 
 

2. Mededelingen 
Ingekomen vragen van MN worden als punt 4 toegevoegd aan de agenda. 
1. Herziening gemiddelde Nieuwe leden 
2. Gemiddelde PK, gelijktrekken met Biljartpoint 
3. Speelvolgorde in de competitie 
 

3. Financiën 
Benny Beek vraagt om de complimenten aan de verenigingen over te brengen voor het betalen 
van de contributies. Er zijn dit jaar zeer weinig reacties gekomen n.a.v. de facturering. 
 
Financiën t/m 30 sept: wij staan op een verlies van 71.000 euro. Wederom een 
contributieverhoging zou slechts het tekort dempen met ca. 25.000 euro. 
Het tekort komt met name door de veel hogere kosten van de landsfinale (23.000 euro meer dan 
begroot). Benny Beek licht de cijfers verder toe. 
Per 31 december 2023 verwacht hij een totaal verlies van ca. 40.000 euro.  
De koepelkosten zullen stijgen met 16.000 euro. Oorzaken: forse loonstijging en minder subsidie. 
Directe loonkosten zullen dalen ivm pensionering van Ad Klijn.  
 
Benny oppert het idee om inschrijfgelden voor teams opnieuw in te voeren om het tekort te 
dekken. Wij zullen dan de districten belasten voor de teaminschrijvingen.  
Het is hier ook van groot belang om de 10-euro leden als lid aan te melden (dit zijn feitelijk nu 
nog 5-euro leden ivm 50% korting die ze krijgen). Alle leden tellen mee voor de subsidie die wij 
van NOC/NSF krijgen. De subsidie wordt gebaseerd op het ledenaantal, de omzet en SROI (social 
return on investment). 
Het dagbiljarten zou door de districten meer aangeboden moeten worden. Mensen die nu nog 
avondbiljarten, moeten we niet kwijtraken doordat ze naar een collegabond of een niet-
aangesloten vereniging gaan.  
 
In Nijmegen is er meer het probleem het vinden van locaties.  
Dagbiljarten is vaak al in de districten actief, echter niet binnen de districten en dus zijn ze geen 
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KNBB-leden.  
 

4. Ingekomen vragen MN 
1. Herziening gemiddelde nieuwe leden > Jan Doeleman zegt dat deze wijziging (bijstelling na 
elke wedstrijd) tot excessen heeft geleid. Punt is dat men vindt dat je na 1 wedstrijd nog geen 
moyenne hebt. In Nijmegen is een enquete hierover gehouden. 92% (van 80 stemmen) willen 
terug naar het oude systeem. Reden is dat je nieuwe leden op deze manier kunt demotiveren.  
Er volgt lange discussie met diverse voorbeelden. Van belang is dat achtergronden van dit soort 
wijzigingen duidelijk meegegeven moeten worden, zodat men begrijpt hoe dit tot stand 
gekomen is. In november wordt dit verder besproken in de WCB.  
2. Gemiddelde PK gelijktrekken met moyenne van Biljartpoint > PK is een momentopname, 
competitie gaat over langere tijd. Er zijn districten die zich niet aan de regels houden en houden 
het verkeerde moyenne aan. De beide moyennes zijn niet softwarematig aan elkaar gekoppeld.  
3. Opstellingsvolgorde in de competitie > er wordt opgeschaald in spelsoort maar niet in 
moyenne. Dit zorgt voor onvrede. Gaat terug naar de WCB. 
 

5. Landsfinale 2024 
Piet Verschure geeft korte terugblik op de Landsfinale 2023. Dit heeft het bestuur vooral zelf 
moeten organiseren, samen met een groep vrijwilligers.  
Volgend jaar kunnen we niet terecht in Merwestein wegens verbouwingen. Decentraliseren zou 
betekenen dat we de huidige vorm kwijtraken.  
Er is op zoek gegaan naar een vervangende locatie. Op 19 oktober is er een gesprek met de 
Veluwehal in Barneveld. Wordt vervolgd.  
Piet Verschure heeft een nieuw schema gemaakt met minder speeldagen en dus minder kosten. 
Er zit dan maar 1 weekend meer in. PK’s dagbiljarten, rolstoelbiljarten  en A-klasse vervallen. 
Jeugd en dames blijven. Elke finale bestaat uit 8 teams. 
Er wordt een compliment uitgesproken aan het adres van Biljartpoint voor het kunnen invoeren 
per partij tijdens de landsfinale. Dit wordt misschien nog uitgebreid naar de lopende 
competities. 

 
6. Opzet jeugdevenementen 

De Coupe van Beem (interland toernooi voor jeugd) is helaas niet doorgegaan. De jeugd (tot 21 
jaar - nog altijd 60 leden) willen we echter wel aan het biljarten houden. Het idee is nu om 4x (1x 
in elk gewest) een jeugdevenement (libre - 1 weekenddag) houden. Het toernooi wordt in setjes 
gespeeld. 
We zoeken per gewest een lokaliteit om dit te organiseren. Wij vragen de districten om dit 
verder te bespreken.  
Urk heeft zich al aangemeld voor 1 evenement. Dordrecht of Rotterdam kan iets organiseren, 
maar hebben geen 4 tafels. Er is gevraagd of het bestuur iets hierover op papier kan zetten voor 
de districten.  
 

7. Opzet GP’s driebanden-klein 
Dit betreft een initiatief van sectie Driebanden om dit samen met KVC te organiseren.  
Er moet nog een locatie gevonden worden om dit te kunnen doen. We weten niet hoeveel 
inschrijvingen we kunnen verwachten. 
De sectie Driebanden gaat dit organiseren. Het eerste toernooi zal in februari zijn en staat open 
voor alle leden van de KNBB. Men speelt altijd minimaal 2 wedstrijden. Het inschrijfgeld bepaalt 
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het prijzengeld. 
Gijs van Rijn biedt aan om mee te denken over de opzet.  

 
8. Toekomstige opvolging bestuursleden 

Piet Verschure en Janneke Horneman treden in november 2025 af. De districten wordt gevraagd 
om alvast mee te denken over geschikte kandidaten die kunnen opvolgen. 
 

9. Rondvraag 
Ton Stijnman: Ad Klijn gaat met pensioen, hoe wordt dit opgevangen? Er vinden verschuivingen 
plaats op het bondsbureau. Edgar de Hek gaat voor 80% voor KVC werken. Debby Manders wil 
minder gaan werken, en er komt een functie vrij voor de ledenadministratie.  
Heeft Edgar er dan voldoende tijd voor? Daarover wordt met hem gesproken.  
 
Ledenadministratie: is niet erg gebruikersvriendelijk. Klachten kunnen doorgegeven worden aan 
Edgar. Niet elke klacht wordt in behandeling genomen. 
 
Leon v.d. Pol: als er iemand in het rood staat in BP, moet contact opgenomen worden met de 
wedstrijdleider van het district. Maar die weet van niets. Beter is het om met Edgar contact op te 
nemen. 
  
 


